
Besvarelse på høringsbrev knyttet til skolestruktur for Håvik skole og Avaldsnes skole fra 
Avaldsnes skolekorps 
 
Avaldsnes skolekorps stiller seg kritisk til sammenslåingen av Håvik skole og Avaldsnes skole. 
Korpset vårt har de siste årene opplevd økt rekruttering. Fra å bestå av 13 medlemmer og nesten 
ikke være spilledyktige for seks år siden, har vi i dag en solid besetning på 30 medlemmer.  
 
Det er naturlig for barn og unge å delta i fritidsaktiviteter i lag og foreninger knyttet til skolens 
nærmiljø. Dersom sammenslåingen av Håvik skole og Avaldsnes skole fører til flytting av 
skolegrensene, vil vi få et mindre område å rekruttere fra. Barn bosatt på Vorrå vil måtte gå på 
Kopervik skole og det vil da være naturlig for dem å søke til skolekorpset i Kopervik dersom de ønsker 
å spille i korps. Vi frykter at dette på sikt kan føre til et synkende medlemstall hos oss. 7 av dagens 
korpsmedlemmer er bosatt på Vorrå. 
 
Et aktivt korps er en berikelse for nærmiljøet. Spesielt merkes nok dette på 17.mai. Uten korps blir 
det langt fra like god 17.mai-stemning i toget. Avaldsnes skolekorps stiller også opp og spiller ved 
ulike arrangementer og ved butikker og instutisjoner i nærmiljøet. Folk setter stor pris på disse 
opptredenene.  La oss derfor beholde et spilledyktig, aktiv korps i lokalmiljøet vårt, og la oss beholde 
de områdene vi henter medlemmer fra i dag!  
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Styret i Avaldsnes skolekorps 


